



# Svealands Bouleförbund

## Protokoll fört vid SvBF:s styrelsemöte nr 9 171118

**Närvarande:** Tommy Ström (TS), Gunder Hägg (GH), Inga Stenbrink (IS), Pontus Tengström (PT), Eric Ericsson (EE), Stefan Olsson (SO), Maria Bergström (MB)

**Anmält frånvaro:** Benjamin Berndtsson (BB), Marianne Henriksson (MH)

**Dag:** Lördag den 18:e November 2017

**Tid:** 11:00

**Plats:** Best Western Hotell Ta Inn  
Ängsåsgatan 19  
721 30 Västerås

### 1. **Mötets öppnande**

MB öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

### 2. **Val av sekreterare och protokolljusterare för mötet**

DS beslutar att välja SO som sekreterare för mötet och TS som protokolljusterare.

### 3. **Godkännande av dagordning**

DS beslutar att godkänna dagordningen

### 4. **Föregående protokoll 2017-10-17 och 2017-11-06**

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

### 5. **Ekonomi**

Det finns 108 721.52 kr på kontot.

DS beslutade att kontoplanen ska ses över och uppdateras med underposter.

Kostnaderna (arrangörsbidrag, domare, hallavgifter och priser) ska redovisas per arrangemang (Stora DM, Lag-DM, Mixed-DM, Svea Indoor osv.) i stället för per kostnadsställe som i nuläget.

EE föreslog att PT och TS bokar in ett telefonmöte och går igenom kontoplanen.

### 6. **Inkomna och skickade brev**

EE har skickat två mail till Björn Knösch angående inbjudan att arbeta vidare med Para Petanque när det finns underlag. Upplands Idrottsförbund hade möte den 14/11.

Det hade inkommit ett mail från Bo Ekberg, Flens Bouleörening, den 6/11 angående distriktets utskick.

DS beslutade att SO svarar Bo när rutinerna uppdaterats.

Sanktionsansökningarna behandlas under separat punkt.



# Svealands Bouleförbund

## 7. Kommande och genomförda arrangemang

- a) Totalt 44 lag är anmälda till Svea Indoor 2017-18. EE föreslog att vi maximerar antal lag per förening och spelort. DS beslutade att TK ser över regler och Tävlingsbestämmelserna samt tydliggör TB.
- b) Lag-DM Öppen - PT har fått positiv respons angående flytten av Lag-DM Öppen till början av året.
- c) Lag-DM Dam
- d) Årsmöte 2018 – IS förslår att årsmötet går av stapeln i mitten av distriktet. DS beslutade att fråga Bouletinget om någon förening vill samarrangera.
- e) Bouleting – (se separat punkt)

## 8. Rutiner från första utkast till färdigt utskick

DS beslutade att MB och SO ser över rutinerna.

## 9. Ansvarsområden

- a) Utbildning – EE

Grundkurs för Dam och Ungdom planeras i Eskilstuna (januari) och Falun (april). Avslutning och diplomering sker i Gävle (september).

DS beslutade att utbildningarna finansieras via deltagaravgifter och max 32 000 (3 200 kr per utbildningstillfälle) från distriktet

Programmet för Para-Petanque presenterades.

- b) Ungdom – EE, BB och PT

- c) Dam – MB och MH

- d) Öppen – PT och SO

Se punkt f)

- e) Veteran – GH och TS

- f) Tävling – PT och SO

PT tog upp frågan angående prispengar vid DM (Mixed och Stora DM). GBBF och DBF har prispengar vid sina DM-tävlingar.

DS beslutade att TK kollar stadgarna om det är möjligt och går igenom anmälningarna till Stora DM 2017 tillsammans med TS.

- g) Domaransvarig – Stefan Berndtsson

DS beslutade att bjuda in SB till framtida styrelsemöte.

## 10. Sanktionsansökningar

Se separat bilaga.

## 11. Stadgar

DS beslutade att efterlysa frivilliga att ingå i "Stadgegruppen" på Bouletinget.



# **Svealands Bouleförbund**

## **12. Bouleting**

10:00 Informationspass

- Information från Svenska Bouleförbundet (SBF)
- Boulens Dag 2017
- Stadgar och årsmötetsbeslut
- Tävlingar SBF och SvBF
- Ungdomar (läger och Prins Bertils Juniorcup)
- Styrelsemöten
- Gästboken
- SO har blivit ställföreträdande sekreterare
- PT slutar i styrelsen från årsskiftet. IS går in i TK.

11-13 Workshops (Bidrag, Boulens Dag, Para-Petanque och Strategiarbete)

13-13:45 Lunch

13:45 Presentation av arrangörer för distriktets arrangemang 2018 och efter det Softboule-tävling.

Utdelning av priser för årets seriespel.

## **13. Övrigt**

TS tar upp felaktigheter som står i 2017 årsmötesprotokoll. TS blev vald på ett år och inte två.

## **14. Nästa möte**

Nästa möte är telefonmöte den 6/12 kl 20:30.

## **15. Mötesavslut**

Ordförande MB tackar alla för deltagandet.

### **Sekreterare för mötet:**

---

**Stefan Olsson**

### **Protokolljusterare:**

---

**Tommy Ström**